

Protokoll från Öråd

TraditionsMEsterIT

2015-02-05

1 Formalia

1.1 Mötets högtidliga öppnande

TraditionsMästare Matilda Taube förklarar mötet öppnat klockan 18:29.

1.2 Val av mötesordförande

Matilda Taube valdes till mötesordförande.

1.3 Val av mötessekreterare

Gustav Engström valdes till mötessekreterare.

1.4 Val av justerare tillika rösträknare

Erik Nordell, Erik Henriksson, Erik Petterson valdes till justerare tillika rösträknare.

1.5 Närvarande

Gustaf Björkén, Niclas Damström, Patrik Karlsten, Matilda Taube, Elias Skilje, Almira Hamzic, Simon Westin, Jenny Karlsson, Theodor Sandström, Robin Mattas, Simon Jansson, Sebastian Porling, Erik Henriksson, Anton From, Jonathan Kindfält, Jasper Hahn, Celine Mileikowsky, Emelie Lindh, Martin Alge, Erik Petterson, Erik Nordell, Gustav Engström, Klas Engberg, Rickard Zwahlen, Jesper Falk.

1.6 Adjungeringar

Inga adjungeringar.

1.7 Mötets behöriga utlysande

Mötet fann Örådet behörigt utlyst.

1.8 Godkännande av dagordning

Dagordningen godkändes i sin helhet.

1.9 Genomgång av föregående mötesprotokoll

Finns på hemsidan. Mötet beslutade att lägga protokollet till handlingarna.

2 Bordlagda ärenden

Inga bordlagda ärenden.

3 Mästarna Informerar

Kortläsaren kräver dagsavslut. Gustav Engström kommer ordna en lapp.

STAD och FEST går snart. De går också i april.

Valborgspubrundan kommer vara 26/4. TAGGA! Lavalampan kommer att bytas ut till valborg. Matilda Taube kräver att den är god. Idéer är välkomna.

Det finns nya riktlinjer för tappen. De står på den.

Erik Nordell vill ta upp vilka som ska få gå med i KMR. Hittills har alla accepterats.

4 Festformalia

4.1 Uppföljning av evenemang

4.1.1 Sittningsskola

Ingen var där.

4.1.2 Julfest Haninge

JNågra var där. Det är långt till Haninge.

4.1.3 Julgalan

Mysigt. TMEIT var väl representerade. Det var kul med Santa Klas. Buffé är nice! Maten var jättebra, säger Gourmet.

4.1.4 TG#2

Många var där. Det var kul. Sittningen gick långsamt. Försäljningen gick bra. Almiras kusin tyckte inte om sångerna för att de var på svenska. Nästa år kommer arbetslagen vara kvar till TG#2. Maten var bra.

4.1.5 Städdag

Många var där, men inte TM. Städrotin saknades. Det kommer fixas till nästa gång. Det kommer finnas en ordentlig lapp nästa gång. Jesper Falk ska ta upp det på SM. Det var gott med pannkaka.

4.1.6 NF Open

Klas Engberg var där. Det var inget eftersläpp.

4.2 Kommande evenemang

4.2.1 Midvinterblotet

Nästan alla ska dit. Förfest hos Gustav Engström. Wille kommer kanske. Varje mästeri får ha en deltagare i Bäckhäfvet. Ingen ska dö. Kul att följa temat. Idéer på presenter uppskattas.

4.2.2 Happy Fun Time 14/2

Temat är Forever Alone. Gourmet utlovar god mat. Introducera internationella studenter. Det kommer att bli jättemysigt. Bakgrund och ljus för fotohörna kommer finnas.

4.2.3 Internfest 15/2

Temat blir Harry Potter Irina blir sur. Hon får sluta vara borta.

4.2.4 StorCAPSen

Mästarna ska dit. Några andra också.

4.2.5 AG

Bra att samordna redan nu. Matilda Taube kan försöka ta hand om det. Man måste vara snabb!! Facebook-event kommer.

5 Beslut och diskussion

5.1 Propositioner

5.1.1 Korrigering av reglementet

Bilaga 1.

Förslag på ändring: Ta bort ordet "potentiellt".

Mästarna jämkade sig med föreslagen ändring.

Mötet beslutade:

att godkänna propositionen med ändringar.

5.1.2 Medlemsskap

Bilaga 2.

Förslag på ändring: 40 dagar istället för 30.

Mästarna jämkade sig med föreslagen ändring.

Mötet beslutade:

att godkänna propositionen med ändringar.

5.2 Motioner

5.2.1 Marskalkars aktivetskrav, andra läsningen

Bilaga 3.

Mötet beslutade:

att godkänna motionen i sin helhet på andra läsningen.

5.3 Diskussionspunkt

subsubsectionForumet Wille har saker att säga. Forumet kan stängas ned, eftersom det knappt används och anmälan kan göras via hemsidan. Förslag på facebook-grupp, eftersom chatt inte riktigt räcker. Jasper förolämpar TMEIT. Det finns många sätt facebook kan ersätta forumet på. Mötet är överens om att forumet inte behövs.

5.3.1 Nya arbetspass

Matilda Taube vill dela in en pub i tre arbetspass. Medlemmar ska kunna välja vilket pass de jobbar istället för att skriva tid.

Man är inte förbjuden från att jobba mer än man har anmält.

Förslag på att man kan fylla i vilka timmar man kommer jobba. Idéer på hur man uppmuntrar till att jobba sent uppskattas.

Det påpekas att detta faktiskt är en minskning av hur mycket man måste arbeta under ett pass.

Förslag på att arbetslagsledare sammanställer tiderna alla kan jobba. Det skulle kräva att folk är väldigt ärliga med vad de fyller i.

Wille kan fixa detta grafiskt på hemsidan.

Mötet är inte enigt om vad som ska göras, men punkten lämnas för tillfället.

5.3.2 Anton Froms förslag

Bilaga 4.

Lätt att göra kodmässigt.

Det är bra att kunna nå till alla istället för att peta på samma personer hela tiden.

Behöver testköras. Kräver att folk kollar.

Wille föreslår att detta ska läggas till om ett tag när folk har vant sig bättre vid hemsidan.

Förslag om notifikationer på hemsidan.

Theodor Sandström påminner om att wikin finns.

Mötet gillar förslaget.

6 Rapporter

6.1 KMR

Det finns märken från sittningar. Hämtas från Matilda Taube.

6.2 Pubrådet

Var alldeles nyss. Regler att följa i baren. Kolla THS sida, under alkoholpolicy.

7 Avslutande formalia

7.1 Övriga frågor

7.1.1 Gourmet har en fråga

Gourmet vill ha en kurs i vett och etikett för servering.

Mallar på hur servering går till kommer i så fall finnas.

Förslag på att dela upp i två delar. Effektiv servering och fin servering.

Vissa saker bör finnas på PRAO:s checklista.

Skeptisk inställning till förslaget finns.

Det är bra med någon sorts praxis för effektivisering.

Gourmet vill framför allt etablera riktlinjer.

Gourmet vill att allt i diskstället ska vara ordentligt diskat.

7.2 Nästa möte

Nästa möte kommer vara i mars. Kallelse kommer.

7.3 Mötets högtidliga avslutande

Matilda Taube avslutade mötet klockan 20:35.

Matilda Taube - Mötesordförande	Gustav Engström - Mötessekreterare
Erik Nordell - Justerare	Erik Pettersson - Justerare
Erik Pettersson - Justerare	